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皆さん、福島に行ったことがありますか？もし行ったことがなければ、ぜひ福島に行って

ください！私は今福島大学に留学しています。実は入学する前に放射線のことについて

色々な心配があったので入学するかどうかよく考えました。最後は入学を決めました。福

島に住んでからは以前の心配が全部なくなり、逆に毎日楽しい生活を過ぎています。なぜ

かというと、福島には景色が美しく、有名な観光地が多いからです。特に福島の人たちは

いつも優しく、心を開いて皆を迎えてくれますよ！福島は怖い所ではないので、安心して

ください。ぜひ福島を楽しんでください。 

 

大家有去过福岛吗？如果没有的话，请你一定要去福岛哦！我现在身在福岛大学留学，在入

学之前也曾担心过辐射的问题而曾一度犹豫不决，但是最终我还是下了决断前往福岛。来这

里生活之后之前的担心已经烟消云散，我更享受在这里每天快乐的生活。你问我为什么得以

这么开心？因为福岛不仅景色优美，有很多的观光景点，而且这里的人和蔼可亲，会敞开心

怀为你排忧解难呀！福岛绝不是大家所想象的鬼城，所以请大家放心，来福岛一定可以非常

尽兴地游玩！ 

 

Have you ever been to Fukushima?  If not, please visit!  I’m an exchange student of 

Fukushima university.  Before entering Fukushima university, I worried about the 

disaster and thought a lot.  But I decided to enter.  After living in Fukushima, I don’t 

worry about anything and I’m having a good time.  The reason is Fukushima has 

beautiful scenery and famous sightseeing spots.  Especially people of Fukushima are 

always kind to me and welcome you!  Don’t worry.  Fukushima is safe.  Please enjoy 

Fukushima. 

 


